
Onbegrijpelijk deze bezuinigingen en het niet open staan voor alternatieven.
Als moeder van een gehandicapt kind (down syndroom) en ook nog eens werkzaam in de 
gehandicapten zorg vrees ik de toekomst met de bezuinigingen die er nu aankomen.

Er wordt op alle vlakken gesproken over “inclusie” , het zoveel als mogelijk mee participeren in de 
maatschappij.   Ik ben hier  groot voorstander van, echter het punt is dat als kinderen van nu later 
moeten gaan mee participeren zij hiervoor het nodige aan onderwijs nodig hebben. Dit voor elk kind 
op zijn / haar niveau. Door alle bezuinigingen wordt dit onmogelijk gemaakt.

Mijn dochter zit in het regulier basis onderwijs nu nog groep 1 , maar dat gaat op termijn in houden 
dat zij waarschijnlijk niet in de gelegenheid wordt gesteld om  de school af te maken omdat hier 
domweg de financiële middelen niet voor zijn.
Compenseren kan ook niet want het PGB wat vanuit de AWBZ verstrekt wordt mag hier niet voor 
worden ingezet. Nog maar niet gesproken over het feit dat ook in de AWBZ zorg enorm gesneden 
wordt.

Misschien is het een idee dat de minister zelf eens een kijkje gaat nemen, (terug naar de werkvloer) 
een paar dagen meedraait. Zie wat er gebeurt, zie wat voor druk er momenteel op de leerkrachten ligt 
en zie waar uiteindelijk de klappen gaan vallen!.............Bij de kinderen.


